

GAC China Logistics Services

Integrated services to meet your needs



360° logistics support for your business



Delivering your strategy.

GAC China offers a comprehensive range of logistics and supply chain solutions to serve the needs of our clients in diverse industries. We believe in putting you first, and will go the extra mile to support your business goals.

高虎货运为来自各个行业的客户提供一站式的物流和供应链服务。我们以客户为尊，致力支持您达成商业目标。



GAC China

Established in 2002, GAC Forwarding & Shipping (Shanghai) is part of the GAC Group, and has a wide network with branch offices covering many key ports and cities across China. Combining its local and international expertise, GAC China today offers a truly one-stop shop option for all shipping, logistics and distribution needs.

作为GAC集团旗下的一部分，高虎货运代理（上海）有限公司成立于2002年，在中国主要港口、城市均设有分公司，网络广泛。结合了本地和国际专业知识，高虎货运在船运，物流和配送方面可以为客户提供一站式服务。

Ocean freight

GAC China offers cost and time efficient ocean freight solutions between Europe, the Americas, Middle East, Africa and Asia.

海运

高虎货运为欧洲，美洲，中东和亚洲之间的货物运输提供高效率及价格合理的运输服务。

Air freight

For fast and efficient transport to and from any city around the world, choose GAC China. GAC's size and bargaining power work to your advantage. Our global partnership agreements with the major carriers enable even the most urgent requests to be met quickly and at fair rates.

空运

选择高虎货运，我们能从世界任何城市为您提供快速及有效的运输服务。我们全球的承运合作伙伴能够顺利解决紧急情况，并且为您提供最公平的运价。

Project logistics

We provide solutions for complex moves. From heavy lifts and over sized cargoes, to props and equipment for events, GAC China has the requisite experience, skills and resources.

项目物流

我们能为复杂或繁琐的物流项目提供有效的方案。高虎货运有足够的资源和经验为您妥善处理重型托运，特大型货物和活动器材等。



Automotive logistics

GAC China has a proven track record in working with Tier 1 suppliers in the automotive industry in China. Our automotive team offers end-to-end services covering the entire supply chain.

汽车物流

高虎货运拥有与国内一线汽车供应商合

OUR SERVICES SPAN KEY PORTS & CITIES ACROSS CHINA

服务网络覆盖中国主要港口与城市

作的良好记录。我们的汽车业服务组为客户提供完善的供应链管理服务。

Contract logistics

Through providing shared resources and centralised warehousing, we enable you to reduce your capital investment, allowing a flexible response to market demands. With coordinated production runs ensuring

no under or over stocking, cost savings can be enjoyed.

合同物流

通过提供共享资源及中央仓储服务，我们为您减低投资资金，让您能更灵活应变市场需求。透过协调式的生产，确保无库存过剩或过少的情况，让您节省开支。



ONE-STOP SERVICES

- Freight Services
- Project Logistics
- Automotive Logistics
- Contract Logistics
- Ship Spares Logistics
- Supply Chain Management
- Entertainment/Events



Global network & an excellent track record

About the GAC Group

GAC Group is a global provider of integrated shipping, logistics and marine services. Emphasising world-class performance, a long-term approach, innovation, ethics and a strong human touch, GAC delivers a flexible and value-adding portfolio to help customers achieve their strategic goals. Established since 1956, GAC employs over 9,000 people in more than 300 offices worldwide.

The GAC advantage

- Global network serving 1,000 locations worldwide
- Full range of logistics services for manufacturers, distributors, retailers and project companies
- Outstanding track record with excellent references
- Advanced IT systems in freight tracking and warehouse management for visibility and efficiency
- 24/7 operations
- Skilled local staff with an experienced international management team
- ISO and quality management system compliant

GAC Forwarding & Shipping (Shanghai) Ltd Main Office

7F, Building L, 589 Tongbei Road,
Yangpu District,
200082 Shanghai
china@gac.com
Tel: +86 21 2510 5333
Fax: +86 21 6391 2208

gac.com/china



Delivering your strategy.